
Jaarlijkse ledenvergadering. 

Datum:    29 september 2023; 38 koorleden aanwezig 
 

1. Openingswoord door Willy.   

 

2. Verslag vorige ledenvergadering 11-11-2022.  

Dank aan Martine voor de notulen. De notulen staan op de beamer en worden doorgenomen. 

De leden keuren het verslag goed. 

 

3. Ingekomen/uitgegane post.  

Irma behandelt de post en er zijn geen vragen. 

   

4. Verslag penningmeester; goedkeuring begroting.  

Het financiële verslag staat op de beamer en Henk neemt de cijfers door. Er zijn geen op- 

of aanmerkingen. Ook de begroting voor komend seizoen wordt goedgekeurd. 

 

5. Verslag kascontrole commissie en herbenoeming commissie.   

Desiree Visser en Henriëtte Berns hebben de kas gecontroleerd en zij hebben de 

boekhouding goedgekeurd. Dank aan beiden.  

Desiree: De kascontrole was een feestje en het kasboek zag er goed uit. Complimenten 

voor de penningmeester.  

Voor Desiree was het de tweede keer, wie wil haar plaats overnemen en volgend jaar de 

kas controleren? Nieuwe kandidaat voor de kascontrole is Ron van Kol. 

 

6. Concert “Good Evening Doornenburg” in 2024.   

Presentatie op de beamer. Esther W “schuift even aan” via de telefoon. 

Mooie power point over het concert met een kwinkslag naar Eurovisiesongfestival, het 

wordt een concert zoals vanouds met een versierde zaal etc. Rick Bouwman is de 

presentator. Liedjes uit allerlei landen. Als alle liedjes geweest zijn krijgt het publiek de 

kans om mee te stemmen. Er komt een vakjury, o.a. van Doornenburgers over de wereld. 

Het winnende nummer zingen we aan het eind nogmaals. Veel licht effecten en ook de 

zaal doet actief mee.  

Bekende liedjes en nieuwe liedjes. Klein groepje doet Eres tu, wil je hieraan meedoen, geef 

dat door aan Esther W. of O. Liedjes uit het hoofd leren en schermen gebruiken. Wel choreo, 

maar kleine effecten. Geen overgangen tussen de liedjes. Wie wil er bij de choreo groep. 

Desiree en Esther W en.....     

Kleding wordt nog bekeken.  

Sponsoren worden weer benaderd en koorleden mogen sponsoren aandragen. Voor de 

feestdagen is de verkoop van de entreekaarten. Koorleden krijgen als eerste de kans om 

kaarten te kopen en de kaarten gaan niet op rij of nummer.  

Kaartjes kosten 10 euro per kaart, inclusief koffie of thee. Via concert@jekadee.nl en 

verkooppunten in Doornenburg en Gendt. 

In november/december hopen we duidelijkheid te hebben over de locatie. Schuttersgebouw 

is alternatief. 

In januari gaan we van start met de werkgroepen.  

SHOW groep; Jocye, Piet, Herman, Esther O en Esther W.  

Complimenten uit de zaal voor de organisatie tot nu toe.  

 

7. Jaarplanning.     

 

2023 

7 / 8 okt. Rommelmarkt: Vrijdag 6 oktober is er geen repetitie, maar samen de zaal van het 

schuttersgebouw inrichten.  

 

mailto:concert@jekadee.nl


2 nov. Allerzielenviering: we gaan dit jaar na de viering weer naar het kerkhof. We zoeken 4 

personen die de stoet naar het kerkhof willen begeleiden. Gekleurd hesje aan is voldoende, 

er worden geen fakkels gebruikt.  ( Resi, Wies, Maria D. en Marjo) 

 

24 dec. Kerst in Providentia Gendt: om 19 uur.  

27 september is er een overleg geweest. 7 tot 8 liederen gaan we zingen.  

 

Zandse kerk in Huissen op 10 december een kerstmarkt. Willen we daar zingen? Wordt nog 

bekeken. 

We zijn ook gevraagd om tijdens de kerstmarkt op het kasteel te zingen, helaas is dit buiten, 

dus hebben we besloten om dit niet te doen. Als bestuur kijken we steeds naar een juiste 

balans voor de planning. 

 

2024 

Begin van het jaar: nog een koor workshop nog in te plannen 

4 februari extra repetitie voor concert (waarschijnlijk 10.00 tot 15.00 uur) 

20 en 21 maart pre generale 

22 en 23 maart concert 

24 maart opruimen 

4 mei doden herdenking 

23 juni feest 55 jarig bestaan; van 15 uur tot 22 uur. 

 

        2025 

11 en 12 april: Passion; datum alvast te reserveren. 

 

8. Verslagen van de diverse groepen:  

Rita namens de actiegroep: de groep bestaat nog uit 3 leden en dat is prima. Nog geen 

ideeën maar je weet het nooit.  

Ans leest het verslag van de MOV voor: 

 Oktober 2022 konden voor het eerst weer onze jaarlijkse Rommelmarkt organiseren. 

 Ondanks het feit dat de mensen de spullen, uitgezonderd meubels, zelf moesten brengen 

heeft het heel goed gewerkt. Minder spullen maar mooiere spullen en veel minder      

sjouwwerk. Opbrengst was Netto €5509.— 

 Dit is een geweldige opbrengst!! Henk van de Weerd van Stichting “Kind op de Been” 

 was blij verrast en dankbaar voor deze opbrengst. Zij kunnen hier veel kinderen mee 

 helpen. 

 Ook dit jaar gaan we weer met hopelijk veel enthousiaste vrijwilligers aan de slag. 

 Opbrengst is dit jaar voor een particulier initiatief dat diverse projecten in Gambia opzet 

 en blijft ondersteunen. 

 Meer info komt t.z.t. op de vrijwilligerslijsten bij Weetjes en aandachtspunten. 

 We hopen weer op jullie hulp en op een gezellige inzameling en verkoopdagen. 

 

Voorstel: Volgend jaar mogelijk wel repeteren op de vrijdagavond als er op de 

rommelmarkt gewerkt wordt. Ligt er ook aan hoeveel mensen er helpen op de 

rommelmarkt. We zouden dan moeten bekijken welke groep er wel zou kunnen repeteren? 

Misschien kan de vrijdag veranderen naar de donderdag. Zodat de repetitie wel door kan 

gaan. Hier wordt over gesproken door de MOV. Bestuur pakt dat op.  

Morgen mag je ook komen helpen. Het is een misverstand dat je niet nodig bent morgen 

als je geen bericht hebt gehad. Van 9.30-15 uur worden de spullen verzameld.  

 

 

9. Mededelingen van het bestuur. 

- Passion 2025. 

Wij zijn gevraagd door de harmonie om in 2025 weer samen de Passion uit te voeren. 

Het bestuur heeft daar in overleg met Jarno “ja” op gezegd en inmiddels is een 

werkgroep begonnen om een grove planning te maken en om de noodzakelijke 



muzikale zaken te regelen.  

Maar op dit moment gaat alle muzikale aandacht uit naar komende jubileum concert 

“Good Evening Doornenburg” volgend jaar maart.    

- Repetitie bezoek.   

Het bestuur wil nogmaals benadrukken dat de repetities niet vrijblijvend zijn, maar 

eerder noodzakelijk om een goed concert neer te kunnen zetten. Zoals jullie later nog 

zullen horen is de absentie bijna 25%, gemiddeld over alle vrijdagen. Dit is nog nooit 

zo hoog geweest! 

Voor het jubileumconcert moet er nog heel wat gebeuren, dus kom vooral op de 

repetities, dan kunnen we samen die energie opbrengen voor dat concert. 

Hulp bij organiseren:  

Als bestuur kunnen we niet alles, we hebben hulp van koorleden nodig. Vooral bij 

grote concerten; in de organisatie en ook in de weken ervoor met 

opbouwen/afbreken/inrichten zaal/horeca/schoonmaak etc etc. Als er om hulp wordt 

gevraagd, denk er eens over na wat jij extra kunt toevoegen aan het koor en geef je 

dan aub op. Samen kunnen we dan heel wat aan! 

Desiree: Frustratie bij koorleden, als je een aantal keren niet bent geweest, pas je 

dan aan en luister naar anderen i.p.v. dat jij de hoogste toon zingt. Als je niet veel 

aanwezig bent, vraag jezelf dan af of je mee kan doen met een concert, zonder dat je 

niet veel geoefend hebt.  

Bestuur geeft aan dat zij koorleden vrij willen laten in de keus, maar hopen wel dat 

mensen komen al is het maar een halve repetitie. Het bestuur gaat niet zeggen of je 

wel of niet mee mag doen met een concert.  

- Datum feest Jekadee 55 jaar: Feestmiddag/avond 23 juni van 15.00 – 22.00 uur. 

Eigen bijdrage € 10 p.p.; activiteit in de middag, iets te eten en ’s avonds een 

gezellige borrel. Vooraf een activiteit. Met partners. 

- Ramen zemen evaluatie.    

Vorige ledenvergadering hebben we besloten dat we gingen inventariseren wie er mee 

wilden helpen met 4x per de ramen van het schuttersgebouw te zemen, dit levert ons 

300 euro per jaar op. Er zijn 3 groepen die op zaterdagochtend om 10 uur starten en 

er is een middaggroep. Fijn dat er zoveel mensen mee willen helpen! Per groep 

hebben we ongeveer 9 personen en zijn we in anderhalf uur klaar met het zemen en 

met koffie/thee drinken. De vraag nu is: hoe vinden jullie het gaan? Welke dingen 

gaan goed en wat kan beter? Besluiten we hiermee door te gaan? 

Petra heeft een keer willen ruilen en dat mislukte, dat is niet fijn. Het zou fijn zijn als 

er nog bereidheid is om voor elkaar in te vallen.  

Mensen die trapjes meenemen zou fijn zijn.  

We gaan zo door met deze werkwijze! 

- Corvee en Sociale zaken door Ans.   

• Er komt een nieuwe corveelijst en die hangt op de kast in de MFR. 

• Schoonmaken MFR en toilet wordt 1 x per maand gedaan. Op de kast hangt ook 

een intekenlijst waar je kunt inschrijven.  

• Ans is bij Mariëlle geweest. Het gaat goed maar ze moet nog wel herstellen.  

Brigitte bedankt voor de kaartjes en de berichtjes aan Sjaak. Operatie is geslaagd 

en Sjaak revalideert in Klimmendaal. Sjaak mist het koor en is positief. Hij hoopt 

weer te kunnen komen drummen. Veel sterkte namens het koor.  

- Verlaten van het kerkgebouw.     

Kerkgebouw is altijd al de repetitieruimte van het koor geweest.  

Eind oktober komt in raadsvergadering of de gemeente het kerkgebouw gaat kopen 

van de parochie. De verwachting is dat dit door gaat. We hebben contacten gelegd 

met de betrokken wethouder om te kijken of we in ieder geval t/m het concert maart 

2024 daar kunnen blijven. Onze insteek is om daar zo lang mogelijk te repeteren. Als 

dat niet meer kan, kunnen we op de vrijdagavond in het OC terecht. Daar zal dan ook 

wat geregeld worden voor de opslag van de instrumenten.  



In principe heeft het koor een week voor het concert de ruimte. Het kan helaas 

voorkomen dat er andere afspraken tussendoor komen qua kerkgebouw. 

Is de ruimte nog verzekerd? Er staan dure instrumenten. Het koor zelf heeft geen 

inboedelverzekering, misschien de kerk wel? 

- Irma heeft nog een aantal algemene mededelingen. 

• Sponsorkliks: Inmiddels hebben we totaal € 279,51 bij elkaar gespaard, het 

enige wat je moet doen is via de site van Jekadee aan klikken op het icoontje en 

dan kun je bij betreffende winkel gaan bestellen. Weinig moeite, maar levert weer 

extra op voor de pot! 

• Rivierjutten zaterdag 7 oktober: ook dit keer zijn we weer uitgeloot. Het zou 200 

euro opleveren.  

• Raboclub support: uitslag is online te volgen op 12 oktober. Wil je meekijken, 

want Annemiek van Vleuten komt, meld dit dan even bij Irma. 

• Sinds de laatste ledenvergadering hebben twee koorleden hun lidmaatschap 

opgezegd. Dit zijn: Ineke Niels en Margot Reijmers. 

We hebben ook sinds eind vorig seizoen twee nieuwe zangers Dit zijn: Ester 

Ceelen en Silke Stoffels. Marjo Janssen zal 13 oktober haar stemtest doen. 

• Ledenstop bij de sopranen: We willen goede zangers niet meteen de deur wijzen, 

maar als je weet dat iemand bij het koor wil, overleg dat even met het bestuur. 

Dan kunnen we zien of er mogelijkheden zijn. 

• Astrid heeft een mooi absentie verslag gemaakt. Zie op de beamer. Uitleg voor de 

nieuwe leden: € 0,10 en € 0,25 voor MOV; afzeggen bij Astrid. Totaal 

afwezigheidspercentage is 24,19% waarvan afgezegd 15,51% en niet afgezegd 

8,68%. Procentueel zijn de bassen het minst aanwezig geweest, op de voet 

gevolgd door de alten en tenoren. Zoals gebruikelijk gaat het absentiegeld naar 

de MOV. Dit jaar bedraagt dit €100,30. Kim zal dit geld gaan innen. Hiervoor zal 

zij eenieder een appje met het verschuldigde bedrag en een open tikkie sturen, 

zodat je alsnog (naar boven 🙂) kunt afronden voor de MOV. Meest aanwezige 

koorlid: Zoals je kunt zien is Petra slechts 2x niet aanwezig geweest en krijgt 

hiervoor een attentie.  

• We zijn opzoek naar een vaste pianist die lid wil worden van ons koor, zodat 

Jarno zich kan focussen op het dirigeren. Indien mensen iemand kennen, dit dan 

graag melden bij het bestuur. 

- AVG (Algemene verordening gegevensbescherming). Ieder jaar zullen wij hier kort op 

terug komen. Als er een nieuw koorlid komt, vragen we een aantal persoonlijke 

zaken. Deze gegevens worden puur intern gebruikt voor communicatie. 

Als een koorlid opzegt, dan worden de gegevens uit de actuele database verwijderd 

en die gegevens zullen niet meer gebruikt worden. Ieder koorlid tekent ervoor dat hij 

of zij er geen bezwaar tegen heeft dat er foto’s en filmopnames worden gemaakt en 

dat dit gepubliceerd kan worden in de publieke media. 

- Klapper. 

Iedereen is zelf verantwoordelijk voor zijn of haar klapper, maar toch willen wij graag 

een eenheid in het beheer zien. Het bestuur zal binnenkort een lijst met actuele 

liedjes sturen die we dit seizoen zullen zingen. Wij willen nogmaals vragen om al deze 

liedjes in de blauwe klapper te doen en de andere te verwijderen; dan heb je een 

dunne klapper die handelbaar is. Als je een lied niet hebt, geef dat dan even door aan 

Desiree, dan kan zij zorgen dat het in orde komt. 

Desiree zorgt voor het aanleveren van de nieuwe liedjes. Als er een nieuw lied komt, 

ligt dat een week op de orgelbank bij de klapperkisten en het wordt op de app gezet. 

Ben je er die week niet, dan weet je dat er een nieuw lied is en kun je de volgende 

keer aan Desiree een kopie vragen of pak een kopie uit de dikke ordner bij de 

klapperkisten.  

Sommige leden hebben de vorige liedjes nog niet uit de klapper gehaald. Nu niet alle 

liedjes weggooien maar thuis bewaren.  



- Onduidelijkheden op de repetitie.  

Als je tijdens een repetitie iets onduidelijk is, trek dan de aandacht van Jarno en 

vraag het dan meteen. Dat werkt het best. Daarnaast is er nog “het schriftje” wat op 

de piano ligt. Als je minder dringende vragen of opmerkingen hebt over het koor, over 

de repetitie, over liedjes, schrijf het dan op, dan pakt het bestuur dit op en krijg je 

later een antwoord, of je spreekt een bestuurslid direct aan en maak je opmerking. 

- Bedankjes.    

Het bestuur wil graag al de koorleden bedanken die naast het zingen ook nog allerlei 

taken verrichten.  

Het jutten en de ramen zemen is al voorbijgekomen, dank aan deze vrijwilligers, maar 

neem bijvoorbeeld Hans, die het bevoorraden van de bar doet. En de vrijwilligers die het 

schoonmaken van de toiletten en de MFR doen. Astrid, die elke week de absentie 

bijhoudt en Rita die de was altijd doet.  

Rianne, die in samenspraak met Jarno, elke keer een planning maakt en deelt met ons. 

Bedankje voor Diana en Herman voor beheren website, voor Martine die op facebook 

mooie berichten post en voor Diana die we met Instagram kunnen volgen. 

Ook een moment van aandacht voor de comboleden die naast hun muzikale inbreng 

ook elke week weer de instrumenten willen klaarzetten en ook weer opruimen; TOP. 

En dan zijn er ook nog enkele koorleden die vrijdags voor de repetitie de banken 

klaarzetten en opruimen.   

Desiree die zorgt voor de klapper en steeds weer de nieuwe inhoud paraat heeft. 

Ook dank aan de mensen die in de organiserende groepen zitten; bijvoorbeeld van 

concerten, van kerst en van een feest. Zoals nu voor Good Evening Doornenburg en 

Passion 2025. Steeds vaker zijn dat mensen buiten het bestuur en het werk wat daar 

verzet wordt, wordt erg gewaardeerd.  

En zo vast nog meer dingen; en dat werk wordt door het bestuur zeer gewaardeerd. 

We bedanken dan ook alle mensen die op welke manier dan ook hier een bijdrage aan 

leveren.  

 

10. Bestuursverkiezing. 

Zoals op de agenda staat, zouden nieuwe kandidaten voor het bestuur zich voor deze 

vergadering hebben moeten melden. Dit is niet gebeurd, dus hoeven we dit jaar niet te 

stemmen over wie er bestuurslid wordt. Volgens het rooster van aftreden zijn Irma en 

Willy aftredend, maar zijn hebben zich weer beschikbaar gesteld voor een nieuwe periode. 

 

11. Rondvraag.   

Marjo: is blij dat zij lid mag worden, na de stemtest.  

Esther O.: of we nu nog kunnen schuiven met de rommelmarkt. Het bestuur wil dat op zo 

een korte termijn niet doen.  

Bij zingen in ‘t Fort was er geen ruimte om uit de klapper te zingen. Misschien een boekje 

maken met de vaste liedjes of een scherm neer te zetten? Het plan was dat we meer 

ruimte hadden om te zingen bij het fort, maar dit is niet tot uiting gekomen. 

Logo van het Good Evening Doornenburg is gemaakt door Herman en Joyce. 

Desiree: Hoe zingen we met de kerst: met de blauwe klapper. 

Ketut: Jaarplanning kan die nog een keer?  

Ester C.; Hoe geven we ons op voor de werkgroepen, via lijsten op de kast.  

Rianne: complimenten voor het concertopzet. Wordt dit nog gedeeld. Ja.  

Irma; Rico en Hilde gaan trouwen op vrijdag 30 aug 2024. We zijn gevraagd om dan te 

zingen. Koorleden zeggen toe dat te doen.  

 

 

12. Sluiting door Willy. 

Dank voor de komst en de actieve bijdrage van de leden! 


